
                                                                                                                                                       

Protokół Nr XIV/15 

z  nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Iłowo- Osada 

odbytej dnia 27 listopada 2015 roku 

w Sali Sesyjnej Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w Iłowie- Osadzie 

pod przewodnictwem Wiceprzewodniczącej Rady Gminy 

Pani  Doroty Kacperowskiej. 

 

         Obrady rozpoczęto o godz. 12 –tej minut trzydzieści , a zakończono o godz. 12-tej 

minut pięćdziesiąt pięć.  

Stan radnych 15- tu, obecnych na sesji 13 - tu  radnych.  

Ponadto w sesji udział wzięli:  Wójt Gminy Pan Cichocki Sebastian, Skarbnik Gminy Pani 

Roda Irena, Sekretarz Gminy Pan Wiśniewski Marek, Kierownik Referatu Edukacji, Kultury  

i  Zdrowia Pan Czajkowski Zbigniew. 

 

                Sesję otworzyła Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Kacperowska Dorota. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy powitała radnych, zaproszonych gości. Stwierdziła 

quorum władne do podejmowania prawomocnych uchwał obecnych 13– tu radnych. 

Wiceprzewodnicząca Rady poinformowała, że sesja została zwołana na wniosek Wójta 

Gminy. 

 

Ad. pkt 2 

 Wiceprzewodnicząca Rady Gminy zwróciła się do radnych z wnioskiem, aby do porządku 

obrad jako punkt 5 wprowadzić projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały Nr XIII/83/15 w 

sprawie opłaty targowej. Stary punkt 5 stanie się punktem 6. 

Wiceprzewodnicząca zwróciła się do radnych  kto jest za przyjęciem tej zmiany. 

„Za” proponowaną zmianą głosowało 13-tu radnych. Porządek obrad został przyjęty 

jednogłośnie.            

 Porządek obrad przedstawia się  następująco:  

      1.  Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XIII Sesji Rady Gminy. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany budżetu Gminy na 2015 rok 

5. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały Nr XIII/83/15 Rady Gminy Iłowo-

Osada w sprawie opłaty targowej. 

6. Wolne wnioski i zapytania. 
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Ad. pkt 3. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Kacperowska Dorota zwróciła się do radnych w 

sprawie przyjęcia protokołu z XIII  Sesji Rady Gminy.  

Wiceprzewodnicząca poinformowała, że protokół został sporządzony w terminie  i był 

dostępny do wglądu u pracownika obsługującego Radę. 

Wiceprzewodnicząca zwróciła się do radnych, kto jest za przyjęciem protokołu.   

 „Za”- przyjęciem protokołu głosowało 12 – tu radnych, „przeciw” - 0 ,  „wstrzymała ”się od 

głosu – 1 osoba.  Protokół z XIII  Sesji Rady Gminy został przyjęty.  

 

Ad. pkt 4 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie: zmiany budżetu 

Gminy na 2015 r. 

Głos zabrała Skarbnik Gminy Pani Roda Irena, która poinformowała że nadzwyczajna sesja 

została zwołana w związku z koniecznością wprowadzenia dodatkowych zadań w 2015 roku. 

Dotyczy to modernizacji pomieszczeń na parterze w Domu Kultury w Białutach, które będą 

przeznaczone na prowadzenie punktu przedszkolnego.  

Druga zmiana dotyczy środków GOPS min. zachodzi konieczność wyremontowania 

pomieszczenia w budynku domu kultury w Iłowie, w którym zostanie utworzony magazyn do 

wydawania żywności. Magazyn musi zostać wyposażony w regały  i takie regały również 

zostaną zakupione do archiwum zakładowego GOPS. 

Ponadto zostały przeznaczone środki na naprawę dachu Domu Kultury w Białutach, gdyż 

cieknie. 

Skarbnik Gminy poinformowała, że zmniejszono budżet po stronie dochodów i wydatków o 

kwotę 121660,00 zł. 

Głos zabrał Wójt Gminy Pan Cichocki Sebastian, który poinformował, że nie ucieklibyśmy 

przed remontem  w domu kultury, gdyż są wymagania sanepidu i straży pożarnej. Staramy się  

aby przygotować odpowiednio te pomieszczenia na prowadzenie punktu przedszkolnego 

przez stowarzyszenie. 

Wójt poinformował, że pojawiła się możliwość pozyskiwania żywności z Banku Żywności z 

Olsztyna. Jest taka decyzja, że GOPS będzie się tym zajmował. 

Odnośnie dachu na Domu Kultury w Białutach - cały jest do naprawy. 

Wiceprzewodnicząca zwróciła się do radnych czy są jakieś zapytania?   

Zapytań nie było. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy zwróciła się do radnych, kto jest za przyjęciem uchwały. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało – 11 –tu radnych, „przeciw” - 0, „wstrzymały się ”-od 

głosu – 2 osoby. 
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 Uchwała została przyjęta i stanowi załącznik do protokołu. Uchwałę oznaczono Nr 

XIV/87/15.    

Ad. pkt 5 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały Nr 

XIII/83/15 Rady Gminy Iłowo-Osada w sprawie opłaty targowej. 

Głos zabrała Skarbnik Gminy, która poinformowała że RIO zakwestionowało zapis w § 3 pkt 

2  i w § 6 ust. 3 uchwały podjętej na poprzedniej sesji. Korzystając z okazji, że dziś jest sesja 

przedstawiamy projekt  poprawiający zapisy w tej uchwale.  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy zwróciła się do radnych, kto jest za przyjęciem uchwały. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało – 13 -tu radnych, „przeciw” – 0, głosów 

„wstrzymujących” –0. Uchwała została przyjęta i stanowi załącznik do protokołu. Uchwałę 

oznaczono Nr XIV/88/15.    

Ad. pkt 6 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy zwróciła się do radnych czy są jakieś zapytania. 

Radna Pani Kremska Wanda poinformowała, że Pani Willenberg nie podpisała umowy z NFZ 

na usługi stomatologiczne na 2016 rok. 

Głos zabrał Wójt, który poinformował że zostało wystosowane pismo do Pani Willenberg, 

aby podała powód swojej decyzji. Będziemy zachęcać innych stomatologów, podejmiemy 

działania aby te usługi stomatologiczne były realizowane dla mieszkańców Gminy. 

Wójt poinformował, że została podpisana umowa z PKP, od 1 grudnia będzie funkcjonować 

targowisko pod wiaduktem. Jesteśmy w trakcie przygotowania regulaminu korzystania z 

targowiska. 

Radny Pan Brzeziński Włodzimierz zgłosił potrzebę usunięcia dwóch drzew ( jedno na placu 

zabaw w Iłowie- Wsi), drugie na ul. Kościelnej (uschnięta lipa), która zasłania wyjazd.  

Radny zwrócił się z zapytaniem czy studzienki telekomunikacyjne będą wymieniane. Na ul. 

Wyzwolenia zostały wymienione, a na ul. Mickiewicza i Stefczyka do tej pory nie zostały 

zrobione, chociaż były zgłaszane już wcześniej. 

Radna Pani Neubert Katarzyna zwróciła się z zapytaniem kiedy będzie ustawiona wiata 

przystankowa na ul. Działdowskiej. 

Głos zabrał Wójt, który poinformował że do środy powinna już być ustawiona wiata. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy zwróciła się z zapytaniem czy nie można coś zrobić ze 

słupami, które stoją na skrzyżowaniu ulic Wyzwolenia i Kraszewskiej, słupy te ograniczają 

widoczność. 

Głos zabrał Wójt, który poinformował, że został złożony wniosek odnośnie barierek i słupów, 

które zasłaniają widoczność. Jest propozycja aby ustawić tam lustro szerokokątne i 

zamontować słupki przy sklepie „PRIM” w celu poprawienia bezpieczeństwa. 
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Radny Pan Lendzion Andrzej zwrócił uwagę, że należałoby całkowicie te słupy 

zlikwidować. 

Radny zwrócił się z zapytaniem czym pokryty jest dach na domu kultury w Białutach. 

Wójt poinformował, że dach pokryty jest papą, która przecieka. Będzie teraz pokryty blachą 

trapezową. 

Radny Pan Brzeziński Włodzimierz zwrócił uwagę, że należałoby zamontować lampę na 

ulicy Kościelnej. 

Radny Pan Małecki Józef zwrócił uwagę, że należałoby usunąć drzewo które znajduje się 

przy drodze do Wierzbowa. Drzewo jest częściowo uschnięte po uderzeniu pioruna i zagraża 

bezpieczeństwu. 

Radna Pani Kremska Wanda w imieniu dyrektora GOK i S zaprosiła wszystkich obecnych na 

akademię z okazji Dnia Kolejarza, która odbędzie się 28.11.2015 r. w Sali Widowiskowej 

GOK i S. 

 

Na tym porządek obrad został wyczerpany.  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy zamknęła  obrady XIV nadzwyczajnej  Sesji Rady Gminy 

/godz. 12
55

/     

 

     

Protokołowała:                                                                        Prowadząca obrady: 

R. Biełkowska                                                                     Wiceprzewodnicząca Rady Gminy 

                                                                                                 Dorota Kacperowska 

  


